
 1/3 

                       

 

 
 
R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 
GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR BRAŠĆINE-PULAC 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  024-05/23-01/13 
URBROJ:  2170-1-03-00-23-12 
Rijeka,  18. rujna.  2023. 

 

  
  
  
                                    
 

ZAPISNIK 
S 4.  SJEDNICE VMO BRAŠĆINE-PULAC 

 

4. sjednica VMO Brašćine-Pulac održana 18. rujna 2023. (ponedjeljak) godine s početkom u 16,00 
sati  

Sjednici su bili nazočni:  
1. Josip Rupčić, predsjednik VMO 
2. Žarko Mičetić, zamjenik predsjednika VMO 
3. Zlatko Vosilla, član VMO 
4. Valić Franjo,  član VMO  
5. Kristina Rupčić, član VMO  
6. Ivana Prpić, tajnica MO 

 
Sjednici nisu nazočni: 
Gost sjednice: 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći  
 
Usvajanje zapisnika sa 3. sjednice VMO Brašćine-Pulac 

Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 

                       DNEVNI RED: 
 

1. Dopis Rijeka plusa  vezano za prenamjenu sredstava 
2. Dogovor oko organizacije programa Parkić party 
3. Informacija Komunalnog društva VIK o izvođenju radova na Pulcu 
4. Razno 

 
 
Ad.1 
Predsjednik Vijeća MO Brašćine-Pulac gospodin Josip Rupčić je upoznao vijećnike s dopisom 
Rijeka plusa a vezano za prenamjenu sredstava jer je došlo do manjih izmjena budući da su 
ugovorili izvođače za svjetleće znakove i betonske radove te su sada poznate konačne cijene istih. 
Nastavno na navedeno, kako bi mogli provesti planiranu realizaciju zahvata morali su napraviti 
novu raspodjelu sredstava za 2023. kako slijedi (cijene izražene s PDV-om): 
-sa stavki 4.1. i 4.8 na stavku 4.2 (Realizacija postave turističke signalizacije prema vojnim 
utvrdama Katarina B/Monte Lesco u Ulicama Internacionalnih brigada, Drenovski put i Pulac) – 
iznos od 133,00 eura i 531,00 eura  
-sa stavki 4.9, 4.11, 4.12, 4.25 i 4.26 na stavku 4.24 (Realizacija postave svjetlećih prometnih 
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znakova s treptačima za oba smjera prometovanja u Ulici Kozala na potezu od kućnog borja 72 do 
raskrižja s Ulicom Mihačeva Draga) – 826,00 eura, 266,00 eura, 531,61 eura, 265,00 eura i 398,00 
eura. 
Budući da vijeću nije prihvatljiva djelomična realizacija zahvata postave svjetlećih prometnih 
znakova s treptačima za oba smjera prometovanja u Ulici Kozala na potezu od kućnog borja 72 do 
raskrižja s Ulicom Mihačeva Draga, predlažu da se dio neiskorištenih sredstava iz 2022. godine 
prenamijeni za svjetleći prometni znak, kako slijedi: 
- neiskorištena sredstva: 10.591,06 eura (s PDV-om) 
-    svjetleći znak:                     5.000,00 eura (s PDV-om)  
-     asfaltiranje:                         5.591,06 eura (s PDV-om). 
 
Također predsjednik predlaže da se uputi Rijeka plus i Odsjeku za komunalni sustav da nam 
detaljno službeno odgovore zašto nam ne stave pješački prijelaz na predzadnjoj stanici linije br.4. 
Zaključak: Vijeće jednoglasno prihvaća prijedlog  
 

Ad.2 

Predsjednik je upoznao vijećnike da će se parkić party održati 23 ili 30. rujna 2023. godine eventualno ako 
bude kiše. Te će se ove godine održati program plesne skupine RI dance i dječji bend koji bi cijelo vrijeme 
zabavljao djecu. Obavljene su predradnje odnosno majice su nabavljene i to samo za djecu. 
Kao i do sada će biti roštilj, te ujedno moli da se svi angažiraju u programu. 
Zaključak: Vijeće jednoglasno prihvaća informaciju. 
 
Ad.3 
Predsjednik upoznao vijećnike da nam se VIK nije službeno očitovao ali neslužbeno sam doznao da po 
njima sve ide po planu i da bi ovih dana išli na detaljno snimanje. 
Zaključak: Vijeće prihvaća informaciju 
 
Ad.4 
Dopis  Mladena Velčića iz Pulca vezano za okretište na zadnjoj stanici i postavljanje ležećih policajaca na 
Pulcu, predsjednik je upoznao vijećnike da je potrebno ponovo sazvati s Rijeka plusom da nam daju 
objašnjenje  na  učestale upite građana. 
Također predsjednik predlaže da se uputi dopis Rijeka plusu u kojoj je fazi realizacija projekata po 
prioritetima iz 2022. godine koji su prenijeti u 2023. godinu pod točkom 4.12 i 4.21. uređenje spomen parka 
i izgradnja dječjeg igrališta kod Vinasa s obzirom  da dolazi kraj 2023.godine a nemamo nikakvu 
informaciju o navedenim projektima 
 
 
Zaključak: Vijeće jednoglasno prihvaća informaciju. 
 
Sjednica je završila  u  18,00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
                Zapisnik sastavila 
                     tajnica  MO: 

Predsjednik VMO Brašćine-Pulac 

                      Ivana Prpić                 Josip Rupčić 
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